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ZAPISNIK  
25. redne seje občinskega sveta občine Kanal ob Soči, ki je bila dne 4.6.2009 ob 17,00 uri v 

sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Seje so se udeležili občinski svetniki ( priloga: lista navzočnosti članov občinskega sveta 25. 
redne seje občinskega sveta dne 4.6.2009). 
Opravičeno odsoten občinski svetnik Radovan Pušnar. Svetnika Colavini in 
Valentinčič sta se seje udeležila po potrditvi zapisnika ( Colavini)oziroma  pri 2. točki 
dnevnega reda ( Valentinčič).  
Ostali prisotni: 

- Andrej Maffi, župan 
- Nives Prijatelj, dir. občinske uprave 
- Mediji: Radio Koper; 

Sejo je sklical in zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodila pa podžupanja 
Milica Zimic. 
Predsedujoča je na začetku seje ugotovila, da je občinski svet sklepčen ( prisotnih 14 
svetnikov). 
Nato je dala občinskemu svetu v razpravo in potrditev zapisnik 24. redne seje občinskega 
sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 24. redne seje občinskega sveta ter Zapisnik 2. 
dopisne seje občinskega sveta. 
Občinski svetniki na zapisnika in poročilo o uresničitvi sklepov niso imeli pripomb. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 14, 13 ZA, 1 PROTI) sprejeli 
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 24. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 
24. redne seje občinskega sveta. 
In 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 14, 13 ZA, 1 PROTI) sprejeli 
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 2. dopisne seje občinskega sveta. 
 
Predsedujoča je odprla razpravo na predlagani dnevni red. 
Občinski svetniki na predlagani dnevni red niso imeli pripomb in predlogov, zato je 
predsedujoča dala v potrditev predlagani dnevni red. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 15, 15 ZA, 0 PROTI) potrdili naslednji 
DNEVNI RED: 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o dopolnitvah odloka o oskrbi s pitno 
vodo – HITRI POSTOPEK. 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o izdaji soglasja o vključitvi Javnega 
zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota nova Gorica v 
Skupnost gasilsko reševalnih zavodov Slovenije. 



3. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o združitvi Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške v združitev s sorodnimi občinskimi skladi na nivoju 
pokrajine. 

4. Kadrovske zadeve. 
5. Premoženjsko pravne zadeve. 
6. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 

 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o dopolnitvah Odloka o oskrbi s pitno 
vodo – HITRI POSTOPEK. 

Obrazložitev k točki je podal župan.  
Gradivo je obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe. Mnenje odbora je podal predsednik Slavko Jereb. Člani odbora so o gradivu 
razpravljali na korespondenčni seji dne 12.5.2009 in soglasno potrdili Odlok o dopolnitvah 
Odloka o oskrbi s pitno vodo zato, ker se ga samo usklajuje z veljavno zakonodajo. V 
dopolnitvi odloka so navedeni vodni sistemi, ki jih upravlja občina in so kot priloga prikazani 
na topografskih kartah. 
Razprave k predlaganemu odloku ni bilo. 
Predsedujoča je dala odlok v sprejem občinskemu svetu. 
Občinski svet je soglasno ( prisotni 15, 15 ZA, 0 PROTI) sprejel 
 

SKLEP 
Potrdi se Odlok o dopolnitvah Odloka o oskrbi s pitno vodo. 
 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o izdaji soglasja o vključitvi Javnega 
zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota nova Gorica v 
Skupnost gasilsko reševalnih zavodov Slovenije. 

Župan je podal obrazložitev k predlogu sklepa. 
Predsedujoča je nato odprla razpravo v kateri so sodelovali občinski svetniki: Marko Bucik, 
Slavko Jereb, Ivan Humar, Klemen Stanič ter župan. 
Občinski svetnik Marko Bucik je zahteval, da se njegova razprava napiše v zapisnik: 
»Proti sklepu sem glasoval že na dopisni seji in obrazložil svoj glas. Gasilstvo v državi 
obstaja že 140 let in krovna organizacija gasilstva je Gasilska zveza Slovenije. 140 let je ta 
zadeva dobro funkcionirala in sedaj se mu zdi nesmiselno dajati soglasje k ustanovitvi še 
neke druge organizacije, ki bi bila razhod med GZ Slovenije in novoustanovljeno 
organizacijo. V gradivu je zapisano, da potrebujejo 8 EUR za članarino. Če je to res tako, 
lahko ta sredstva zagotovi on sam iz lastnega žepa. Ko pa se sredstva daje iz občinskega 
proračuna, pa čeprav gre samo za 1 EUR, se sredstva namenja za to zadevo. Danes znaša 
višina sredstev za to zadevo 8 EUR, jutri bo lahko že 8.000 EUR, čez par let bo ta znesek 
lahko znašal že 50.000 EUR. Če se pogleda zapisnike prejšnjih sej, se je veliko razprave 
odvijalo glede na povišanje sredstev Gasilski enoti Nova Gorica ( za cca 50%) in takrat je 
zahteval pisno obrazložitev v zvezi s tem. Te obrazložitve pa občinski svetniki še do danes 
niso prejeli. Sam se je udeležil občnega zbora PGD Kanal, na katerem je bil prisoten tudi 
poveljnik Gasilske enote Nova Gorica, ki je zagotovil, da bo prišel predstavit to zadevo na 
občino. Tudi to se do danes še ni zgodilo, kar pomeni ignoranco do vseh članov prisotnih v 
občinskem svetu. Piše tudi, da je gasilska enota že pridobila potrebno soglasje od drugih 
občin ustanoviteljic zavoda, razen od Občine Kanal ob Soči. Sem striktno proti izdaji tega 
soglasja, zato želim da se moje izvajanje zapiše v zapisnik seje občinskega sveta. V primeru 
glasovanja pa predlaga, da se vpiše tudi, kateri svetniki so glasovali za in kateri proti, ker ne 
bi bil rad odgovoren za povišanje neke postavke v proračunu v naslednjem ali naslednjih 
letih zato, ker je bilo to soglasje sprejeto. Občina daje velika sredstva Gasilski enoti Nova 
Gorica. Sam bom glasoval proti predlaganemu sklepu.« 
Predsedujoča je po končani razpravi dala predlog sklepa na glasovanje. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 15, 10 ZA, 3 PROTI) sprejeli naslednji 
 



SKLEP 
o izdaji soglasja 

 
Občina Kanal ob Soči soglaša z vključitvijo Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica, Sedejeva 9, Nova Gorica v Skupnost gasilsko 
reševalnih zavodov Slovenije pod pogojem, da skupnost ne bo zaposlovala delavcev. 
Ta sklep prične veljati takoj. 
 
Župan je opozoril na to, da je občinski svetnik Bucik predlagal poimensko glasovanje in 
vprašal ali se o predlogu svetnika glasuje. 
Občinski svetnik Marko Bucik je dodal, da zahteva poimensko glasovanje zaradi 
odgovornosti. 
Predsedujoča je predlagala, da občinski svet glasuje o tem, ali se v zapisnik zapiše 
poimensko glasovanje. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 15- PREVERI, 10 ZA, 5 PROTI) sprejeli 
Sklep, da se v zapisnik poimensko napiše kako so glasovali občinski svetniki. 
 
Občinski svetnik Klemen Stanič, ki je tudi predsednik Statutarno pravne komisije, je 
prebral 48. člen poslovnika, ki govori o tem, kdo lahko predlaga poimensko glasovanje. 
Predlog lahko poda predsedujoča ali najmanj ena četrtina svetnikov. 
V razpravo so se vključili občinski svetniki Risto Djurić, Klemen Stanič, podžupanja Milica 
Zimic, Marko Bucik in župan. 
Ugotovljeno je bilo, da je predlog za poimensko glasovanje predlagal samo občinski 
svetnik Marko Bucik, zato prej sprejeti sklep ne velja. 
 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o združitvi Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške v združitev s sorodnimi občinskimi skladi na nivoju 
pokrajine. 

Obrazložitev sta podala župan in podžupanja, ki je tudi članica nadzornega odbora Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške. 
Sledila je krajša razprava, v kateri sta sodelovala občinska svetnika Risto Djurić, Ivan 
Humar ter župan in podžupanja; 
Predsedujoča je nato razpravo zaključila in dala predlog sklepa  v potrditev. 
Občinski svet  je z večino glasov ( prisotni 16, 14 ZA, 1 PROTI) sprejel naslednji 
 

SKLEP 
Občine ustanoviteljice Javnega sklada malega gospodarstva Goriške bodo javni sklad 
malega gospodarstva Goriške združile s sorodnimi občinskimi skladi na nivoju 
pokrajine. 
Ta sklep je sprejet, ko ga v enakem besedilu sprejmejo vse občine ustanoviteljice 
javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 
Ta sklep velja naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 
 

4. Kadrovske zadeve. 
Uvodno obrazložitev je podal župan. 
Zadevo je obravnavala tudi Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
Mnenje komisije je podal predsednik Risto Djurić. Sestanka komisije se je udeležila tudi 
predstavnica občine v tem svetu zavoda. Povedala je, da se seje sveta odvijajo v 
dopoldanskem času, zato se jih zaradi službenih obveznosti ne more udeleževati. 
Predsednik komisije je predlagal županu, da se o tem pogovori z ravnateljico OŠ Kanal. 
V razpravo so se vključili občinski svetniki: Radivoj Černe, Ivan Humar, Risto Djurić, 
Marko Kodelja, Marko Bucik, Klemen Stanič, Valter Valentinčič, Milica Zimic, Viljem 
Urbančič ter župan; 
Po končani razpravi je dala predsedujoča občinskemu svetu sklep v potrditev. 
Občinski svet je z večino glasov ( prisotni 16, 12 ZA, 3 PROTI) sprejel naslednji:  



 
SKLEP 

 
Občina Kanal ob Soči daje pozitivno mnenje k imenovanju Mykhayla Madana, 
Tomšičeva 47, Slovenj Gradec, za ravnatelja javnega zavoda Glasbena šola Nova 
Gorica pod pogojem, da si uredi bivališče na območju ene od občin ustanoviteljic tega 
zavoda. 
Sklep velja takoj. 
Obrazložitev: 
Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica je Občino Kanal ob Soči – soustanoviteljico zavoda 
zaprosil za podajo mnenja o kandidatu za ravnatelja šole. Razpis je bil objavljen v dnevniku 
Delo dne 11.4.2009.  
Prijavo na razpis kandidata je na sestanku dne 14.5.2009 obravnavala tudi Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Občinskemu svetu Občine Kanal ob Soči je 
predlagala, da poda pozitivno mnenje k imenovanju kandidata za ravnatelja pod pogojem, da 
si uredi bivališče na območju ene od občin soustanoviteljic tega zavoda s čimer bi se izognili 
nepotrebnim stroškom prevoza na delo. 

 
5. Premoženjsko pravne zadeve. 

Sklep o prodaji nepremičnine 
Obrazložitev je podal župan. 
V razpravi so sodelovali člani občinskega sveta Valter Valentinčič, Klemen Stanič, Slavko 
Jereb, Ivan Humar, Risto Djurić ter župan in dir občinske uprave. 
Predsedujoča je po končani razpravi dala občinskemu svetu v potrditev predlagani sklep. 
Člani občinskega sveta so z večino glasov ( prisotni 15, 12 ZA, 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
o prodaji  nepremičnine  

 
Občina Kanal ob Soči proda nepremičnino parc. št. 171/1  – stavbišče v izmeri 63 m2  

k.o. Anhovo (stanovanjska stavba Gorenje Polje 11 s pripadajočim funkcionalnim 
dvoriščem). 
Nepremičnino se proda  na osnovi metode javnega zbiranja ponudb. 
Vrednost nepremičnine iz prve točke tega sklepa bo določena na osnovi cenitve 
sodno zapriseženega cenilca in izvedenca gradbene stroke. 
Vsi stroški vezani s sklenitvijo pravnega posla bremenijo kupca nepremičnine. 
Ta sklep velja takoj. 

 
6. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 

Župan je članom občinskega sveta podal informacijo v zvezi s prireditvijo Skoki z višini, ki se 
bo odvijala v Kanalu dne 15.8.2009. Skupaj s to prireditvijo bo izvedena tudi tradicionalna 
prireditev Skoki z mosta, ki jo vsako leto organizira Turistično društvo Kanal. Organizator 
prireditve Skoki z višin je FEDEMAR.  
Organizator pričakuje od Občine Kanal ob Soči finančni prispevek v višini 15.000 EUR, 
ostala sredstva za izvedbo prireditve bo organizator pridobil drugje.  
Predlagana sredstva bi občina zagotovila iz občinskega proračuna - postavka Druge 
promocijske aktivnosti. Ker gre za prekoračitev postavke, bi moral občinski svet o tem 
sprejeti sklep.  
Nato se je odvila razprava v kateri so sodelovali svetniki Risto Djurič, Marko Kodelja, Ivan 
Humar, Marko Bucik, Slavko Jereb, Radivoj Ćerne, podžupanja Milica Zimic, Valter 
Valentinčič ter župan. 
Dir. občinske uprave je predlagala, da člani občinskega sveta nadaljujejo s točko, med tem 
časom se bo pripravilo predlog sklepa, o katerem bodo svetniki glasovali na koncu. 
 



Član občinskega sveta Marko Kodelja je dal pobudo županu, da skliče občinski Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu, kateri naj bi do jeseni pregledal vse črne točke v 
občini, predvsem kar se tiče prevoza otrok v šolo in pripravil mnenje, ki bi bilo v pomoč pri 
pripravi proračuna za naslednje leto.  Izpostavil je naslednje točke:  
- v Desklah: slabo označen uvoz iz glavne ceste, prehod iz »placa« proti kulturni dvorani in 
slaba cesta proti Goljevici;  
- v Kanalu: ob OŠ ni urejeno parkirišče za šolski avtobus, nepregledno je križišče na Vojkovi 
proti Gradu,ob cesti proti Kalu nad Kanalom rastejo drevesa, katere veje segajo preveč na 
vozišče; 
Župan je odgovoril, da se Svet sestaja, njegova predsednica je pomočnica ravnateljice pri 
OŠ Kanal, ki med drugim tudi sklicuje sestanke sveta. Kar se tiče varne poti v šolo, ima 
Občina Kanal ob Soči to zelo dobro urejeno, saj je prevoz poskrbljen vsaj za polovico otrok. 
Drevesa ob cesti so v privatni lasti in občina v to ne sme posegati. Svet tudi ve za vse črne 
točke in na tem dela. Na kakšen način in kako se bo uredilo parkirišče pred OŠ Kanal, mora 
predlagati šola, občina pa bo potem to izvedla. 
Občinska svetnica Vanda Colja je kot članica sveta dopolnila odgovor župana in povedala, 
da je svet zadeve, ki jih je izpostavil svetnik Kodelja, že obravnaval. Obljubila je, da bo na 
naslednji seji o tem podrobneje poročala. 
Nato je izpostavila naslednje zadeve: 

- ali se bo na občinskem svetu razpravljalo o rezultatih merjenja emisij in imisij v okolju 
v okolju, ki jih podjetje salonit Anhovo redno mesečno pošilja občini; 

- kdaj se bo postavilo v Desklah označevalni tabli za pokopališče; 
- ali bo občinski svet razpravljal o problematiki kulturnega doma v Desklah in sicer: 

ravnanje podnajemnika in opravljanje hišniških del v kulturnem domu, popravilo 
stanovanja v katerem je do pred nedavnim živel hišnik. Prav bi bilo, da se te zadeve 
uredi med poletjem in bi se v miru pripravili na naslednjo sezono; 

Župan je odgovoril, da bi zaprosili strokovne službe podjetja Salonit Anhovo, da na eni od 
jesenskih sej obrazložijo poročilo glede merjenja emisij in imisij. Občina izdeluje elaborat za 
postavitev označevalnih tabel po občini in ta elaborat vključuje tudi označevalne table za 
pokopališče, cerkev, taborniški prostor v Desklah in drugo. Vse table se letos ne bo 
postavilo, ker so sredstva za ta namen omejena. Tudi sam se je večkrat pogovarjal z 
upravnikom kulturnega doma v Desklah. Nekatere zadeve se je med tem časom že uredilo. 
Upravniku je obljubil, da se bo gradivo za sejo lahko pripravilo že do 18. junija, ko bo 
naslednja seja občinskega sveta. Kulturno društvo je na zadnjem občnem zboru sprejelo 
cenik uporabe prostorov v kulturnem domu.  Hišniško stanovanje v Desklah se popravlja. 
Občinski svetnik Ivan Humar je izpostavil tri zadeve: 

- Prav bi bilo, da bi se posipni material s cest ob koncu zime pometlo konec marca in 
ne šele maja, ker predstavlja nevarnost za voznike, še posebej na ozkih krajevnih 
cestah; 

- Košnja trave ob cestah se izvaja šele sedaj, ko je trava že velika. Tudi to bi morali 
izvesti že prej in v širšem pasu ob cesti. Problem pa predstavljajo tudi drevesa in 
veje, ki rastejo na cesto, zato bi morali tudi to pogledati in urediti; 

- Na občinsko upravi je apeliral, da izvaja nekoliko boljši nadzor nad določenimi deli, ki 
jih opravljajo izvajalci. Omenil je, kako se je pred enim tednom opravljalo dela na cesti 
od Brda za Hoje. Cesta je bila razkopana, opozorilnih znakov izvajalec del ni postavil 
in se je zgodil padec z motorjem.  

Občinski svetnik Slavko Jereb: 
- krajani Morskega so ga opozorili na nevarno vključevanje voznikov v promet iz 

stranske na glavno cesto.  Na bližnjem »počivališču« so parkirani avtobusi, ki 
povzročajo slabšo preglednost, če so parkirani preveč ob cesti. Avtobusi so lahko tam 
parkirani, če ne povzročajo slabše preglednosti. 

- Krajan Krstenic ga je opozoril na en ovinek na cesti proti Jesenu, ki ni bil pravilno 
izveden ob asfaltaciji ceste. Predlagal je, da se pogleda, kaj je na stvari in če res ni 
bilo izvedeno tako kot bi moralo, naj se pogleda, kako bi se to zadevo rešilo. 



- Upravljalec kulturnega doma v Desklah se je obrnil tudi nanj v zvezi s problematiko, ki 
jo je že izpostavila občinska svetnica Colja. Opozoril ga je na posebno situacijo 
podnajemnika lokala, zato naj se zadevo pregleda ali je možno, da najemnik odda 
prostore v podnajem brez soglasja lastnika objekta. 

- Krajani Doblarja so ga opozorili, da v srednjem delu vasi ne funkcionira javna 
razsvetljava čeprav je postavljena. 

Dir. občinske uprave je odgovorila, da se javna razsvetljava na Doblarju rešuje. 
Župan je povedal, da za cesto proti Jesenu ve, vendar sta tam dva krajana, ki imata o 
zadevi različno mnenje. Tudi občinska delavka je zadevo že preveril. Prav tako je 
seznanjen s problematiko krajanov Morskega. Tam je problem tudi ta, da je počivališče 
namenjeno turistom. 
Občinski svetnik Klemen Stanič: 
- na nekaterih cestah je zasuto tudi odvodnjavanje z materialom od zimske službe, 

zato naj se pregleda in očisti; 
- ograja ob OŠ Deskle je tako dotrajana, da že postaja nevarna; 
- Izpostavil je plakatno mesto v Rodežu, kjer imajo nekatere stranke sedaj pred 

evropskimi volitvami plakate obešene na neprimernem mestu. Plakati so nalepljeni za 
kontejnerji, zato naj javni delavec to pregleda in uredi; 

- Kako kaže s pripravami za izgradnjo vodovoda Zagora oziroma z nadaljnjimi deli? 
Župan je povedal, da so sredstva za čiščenje in vzdrževanje cest določena v proračunu, se 
pa strinja, da je potrebno odvodnjavanje urediti in ceste čistiti tudi po večjih nalivih. Ograjo ob 
OŠ Deskle bo potrebno zamenjati. Politične stranke, ki kandidirajo na volitvah se prijavijo na 
razpis, nato občina opravi žrebanje plakatnih mest. Se bo pa plakatno mesto v Rodežu 
pogledalo.  Za izgradnjo vodovoda Zagora teče javni razpis za izbor izvajalca. 
Občinski svetnik Jereb je glede plakatiranja dodal, da bi lahko v Rodežu premestili 
kontejnerje ali pa bi pri razpisu določili plakatno mesto desno od avtobusnega postajališča.  
Občinski svetnik Marko Bucik: 

- Kdaj se bo v Kanalu in Desklah postavilo drogove za transparente za prireditve; 
- Za postavitev temeljnega kamna v Kalu nad Kanalom za izgradnjo vodovoda ni prejel 

vabila. Prav tako tudi ni dobil vabila za sestanek oziroma predstavitev ureditve 
Kontrade kot predsednik Krajevne skupnosti Kanal. Na ta sestanek bi morala biti 
vabljena krajevna skupnost, zato prosi, da se ga v prihodnje o takih zadevah 
obvešča; 

- Kar se tiče košnje trave ob cestah, se strinja s pripombo Humarja, da se je zajelo 
preozek pas. Meni, da bi se moralo ob prvi košnji zajeti širši pas, ob drugi - v jeseni 
pa bolj ozek; 

- Nekatera križišča v občini so kritična in eno od takih je sigurno križišče na Vojkovi 
ulici v Kanalu. Pričakuje pa tudi, da se bo uredilo že večkrat omenjen priključek na 
glavno cesto v Ajbi, saj so se zgodile kar štiri prometne nesreče  v preteklih štirinajstih 
dneh;  

- Čimprej naj se postavi nekaj označevalnih tabel tudi v Kanalu, še posebej za športno 
dvorano, kamor prihaja veliko gostov; 

Župan je povedal, da elaborat vključuje tudi postavitev drogov za transparente. Se tudi 
strinja s predlogom glede košnje trave ob cestah. Za ureditev priključka na glavno cesto v 
Ajbi se čaka še soglasje DRSC. Tudi njega kličejo krajani Ajbe in ga opozarjajo na ta 
priključek. Za pošiljanje vabil na prireditev v Kalu nad Kanalom se je sam angažiral, zato je 
siguren, da je bilo vabilo poslano. Za sestanek na Kontradi pa ga je obvestila podžupanja. 
Občinski svetnik Valter Valentinčič: 

- Glede na to, da je občina upravitelj pokopališč, ali obstaja možnost rezervacije 
grobnih polj. Na pokopališču na Gorenjem Polju so grobna polja rezervirana; 

- Pri pokopališču v Gorenjih Desklah že tri tedne pušča voda; Prav tako je priklop vode 
od prve hiše do pokopališča speljan po gumijasti cevi; 

- Ali je res, da določene hiše v Gorenjih Desklah še niso priklopljene na kanalizacijo; 



- Že pred tremi leti se je zaprlo prostor pred lokalom v kulturnem domu v Desklah. 
Najemniku je bilo takrat naročeno, da vzpostavi rampo za invalide za dostop do 
steklene dvorane, vendar je še do danes ni; 

- V lokalu v kulturnem domu v Desklah se je obnavljalo peč za peko pic in od takrat je v 
zgornjem nadstropju, kjer so knjižnica, sejna soba in hodnik zelo povečana 
temperatura. Prostorov se ne da ohladiti niti s klima napravo; 

- Že na začetku mandata je opozoril, da je potrebno na stopnišču za pokopališče na 
Gorenjem Polju postaviti javno razsvetljavo, pa še danes ni postavljena; 

Občinski svetnik Radivoj Černe je povedal, da se je v Gorenjih Desklah pričelo s sanacijo 
vode pri pokopališču in tudi tisti priklop vode, ki sedaj teče po gumijasti cevi. 
Župan in direktorica sta pojasnila, da bo čistilna naprava v Desklah pričela s poskusnim 
obratovanjem šele po tehničnem pregledu in takrat bo možno fizično priklopljati hiše na 
kanalizacijo.  
Občinski svetnik Marko Bucik se je strinjal s svetnikom Valentinčičem, da bi dostopna 
rampa za invalide že morala biti narejena, zanimalo pa ga je še, ali lahko najemnik lahko da 
v podnajem lokal brez vednosti lastnika objekta; vprašal pa je tudi, kaj se je naredilo s streho 
športne dvorane v Kanalu, ki še vedno zamaka. 
Župan je pojasnil, da se o tem sedaj pogovarjajo odvetniki, ker zadeva ni tako enostavna.  
Direktorica je povedala, da si je predstavnik primorja Ajdovščina ogledal streho športne 
dvorane v času, ko je deževalo in ugotovil, da ne zamaka. Če pa se je zamakanje ponovno 
pojavilo, bo potrebno o tem spet obvestiti Primorje, da si streho še enkrat ogledajo. 
Občinski svetnik Risto Djurić: 

- v zadnjih štirinajstih dnevih se je na Soški cesti prevleklo z asfaltom kar nekaj lukenj, 
odsek ceste med Rodežom in bencinsko črpalko v Desklah, ki je najbolj pereč, pa ne. 
Zanimalo ga je, zakaj se ta del ceste ne sanira; 

- glede na to, da se bo pouka v šoli končal čez deset dni in da so sredstva za ureditev 
učilnic v stari telovadnici rezervirana v proračunu ga je zanimalo, kako je s pripravami 
in ali se bodo dela začela izvajati? 

- podal pa je tudi kritiko županu, ko so na prireditvi ob postavitvi temeljnega kamna za 
izgradnjo vodovoda v Kalu nad Kanalom bili prisotni kandidati za evropske poslance 
iz stranke SLS. Izgledalo je kot promocija kandidatov. 

Župan je pojasnil, da bi lahko na prireditev prišel katerikoli od kandidatov, sam je pač povabil 
le določene, meni pa da so nekateri kandidati bili v prejšnjem mandatu na takih položajih, da 
so lahko nekoliko vplivali na to, da je končno prišlo do pričetka izvedbe te investicije. Strinja 
se, da je odsek ceste med Rodežom in bencinsko črpalko v zelo slabem stanju, ne ve pa, 
zakaj ne pride do sanacije. Izvedel pa je tudi, da tudi za sanacijo ovinka v Rodežu sredstva 
niso predvidena. 
Direktorica je povedala, da se za izvedbo učilnic za tehnični pouk sedaj izbira izvajalca. 
Ponudbe so prišle, se jih bo pregledalo in nato sprejelo sklep o izboru. Razpis teče tudi za 
vodovod Zagora, naslednji teden pričakuje se ponudbe, nato se bo izbralo izvajalca.  
Župan je dodal,  da velja enako tudi za vodovod pečno in Ledinco. 
Občinska svetnica Lilijana Velikonja: 

- Ali se za socialno stanovanje na Kambreškem plačuje najemnina in kaj je s praznim 
stanovanjem; 

Direktorica je odgovorila, da se bo preverilo. 
 
Občinski svetnik Valter Valentinčič se je opravičil in sejo zapustil predčasno. 
 
Občinska svetnica Milena Čargo 

- Na cesti proti Grlevšču v Desklah se podira en steber mostu čez potok Rohot. Glede 
na to, da se čez ta most odvažajo hlodi, bi bilo potrebno postaviti prometni znak o 
omejitvi nosilnosti. 

- Tudi ona se strinja, da bi bilo potrebno cesto od Rodeža do bencinske črpalke nujno 
popraviti. 



- Med trgovino Brumat in bloki v Desklah, kjer so postavljena otroška igrala se še 
vedno zadržuje voda ob deževju; isto se dogaja pred stanovanjskim blokom 
Gregorčičeva 9 v Desklah; 

- Na Gregorčičevi ulici v Desklah ( med stanovanjsko hišo in starimi bloki ) bi bilo 
potrebno postaviti eno javno razsvetljavo; 

Občinski svetnik Miran Jug  
- Krajani Levpe in Seniškega Brega bi radi, da se uredi ločeno zbiranje odpadkov. V 

zaselku Senica je to že urejeno, za levpo bi se postavilo zabojnike v Levpi, za spodnji 
del Seniškega Brega pa Nadavčah; 

Župan je povedal, da se s predlogom strinja in če je prostor se lahko to tudi uredi. 
Občinski svetnik Risto Djurić je povedal, da imajo v vasi Ajba tudi problem z odvozom 
smeti in obstaja nevarnost, da se bo zabojnike za odpad puščalo ob glavni cesti. Rad bi se 
pozanimal ali se lahko v vasi poruši zid in tako bi lahko kamion, ki odvaža komunalne 
odpadke lahko obrnil tudi na njegovem dvorišču. 
Občinska svetnica Milena Pavlin: 

- ali se izvaja deratizacija? 
Župan je odgovoril, da jo izvaja podjetje iz Maribora. 
Občinski svetnik Marko Kodelja 

- označevalno tablo naj se postavi tudi za kulturni dom v Desklah; 
- tudi on opozoril na vodo, ki se zadržuje ob deževju pri igralih v Desklah med trgovino 

Brumat in stanovanjskimi bloki; 
- zanimalo ga je, kdo je lastnik garaž pri stanovanjskih blokih v Desklah; 

Občinski svetnik Viljem Urbančič: 
- Krajani Zamedvej so opozoril na nelegalno odlagališče odpadkov ( odpadna olja in 

stari avtomobili), ki je na privat zemljišču. Zanimalo ga je, kaj lahko občina na tem 
naredi; 

Župan je povedal, da je občina tam delno že urgirala, ker je v bližini zajetje pitne vode. Je pa 
hiša dleno v občinski in delno v privatni lastnini. Solastnica hiše je že zaprosila občino, da 
odkupi njen del hiše. 
Občinski svetnik Radivoj Černe 

- nujno potrebno je popraviti cesto proti Gorenjim Desklam, kjer so velike udarne jame 
in tudi urediti odvodnjavanje.   

Župan je odgovoril, da se bo letos nekaj naredilo, je pa tam potrebna temeljita obnova ceste. 
Nato je povedal, da je občina od Skupnosti občin Slovenije prejela vabilo na skupščino. Ker 
se je sam ni mogel udeležiti, prav tako tudi ne podžupanja, niti predsednik Odbora za 
gospodarstvo, se je skupščine udeležila občinska svetnica in tudi članica odbora za 
negospodarstvo, ga. Milena Pavlin, zato jo je prosil, da občinskemu svetu pove, kako je 
potekala skupščina Skupnosti občin Slovenije. 
Občinska svetnica Milena Pavlin je prisotne seznanila z vsebino skupščine. 
 
Predsedujoča je na koncu te točke svetnike pozvala, da glasujejo o predlogu sklepa v zvezi 
s prireditvijo Skoki z velikih višin.  
Občinski svet je ( prisotni 15, 14 ZA, 1 PROTI) sprejel naslednji 
 

SKLEP 
Poveča se proračunska postavka Druge promocijske aktivnosti za znesek 15.000 EUR 
za sofinanciranje prireditve Skoki z velikih višin, za kar se z organizatorjem Fedemar 
sklene ustrezno pogodbo. 
Sklep velja takoj in se upošteva pri pripravi rebalansa proračuna občine za leto 2009. 
 
Predsedujoča je nato sejo zaključila. 
Seja je bila snemana in zaključena ob 20,45 uri. 
 
Zapisala        Predsedujoča 
Lenka Horvat        Milica Zimic  



 
ČISTOPIS SPREJETIH SKLEPOV 

25. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 14.5.2009 ob 17,00 uri 
 

Potrdi se zapisnik 24. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 
24. redne seje občinskega sveta. 
In 
Potrdi se zapisnik 2. dopisne seje občinskega sveta. 
 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o dopolnitvah odloka o oskrbi s pitno 
vodo – HITRI POSTOPEK. 

Potrdi se Odlok o dopolnitvah Odloka o oskrbi s pitno vodo. 
 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o izdaji soglasja o vključitvi Javnega 
zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota nova Gorica v 
Skupnost gasilsko reševalnih zavodov Slovenije. 

Občina Kanal ob Soči soglaša z vključitvijo Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica, Sedejeva 9, Nova Gorica v Skupnost gasilsko 
reševalnih zavodov Slovenije pod pogojem, da skupnost ne bo zaposlovala delavcev. 
Ta sklep prične veljati takoj. 
 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o združitvi Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške v združitev s sorodnimi občinskimi skladi na nivoju 
pokrajine. 

Občine ustanoviteljice Javnega sklada malega gospodarstva Goriške bodo javni sklad 
malega gospodarstva Goriške združile s sorodnimi občinskimi skladi na nivoju pokrajine. 
Ta sklep je sprejet, ko ga v enakem besedilu sprejmejo vse občine ustanoviteljice javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške. 
Ta sklep velja naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 
 

4. Kadrovske zadeve. 
Občina Kanal ob Soči daje pozitivno mnenje k imenovanju Mykhayla Madana, Tomšičeva 47, 
Slovenj Gradec, za ravnatelja javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica pod pogojem, da 
si uredi bivališče na območju ene od občin ustanoviteljic tega zavoda. 
Sklep velja takoj. 
Obrazložitev: 
Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica je Občino Kanal ob Soči – soustanoviteljico zavoda 
zaprosil za podajo mnenja o kandidatu za ravnatelja šole. Razpis je bil objavljen v dnevniku 
Delo dne 11.4.2009.  
Prijavo na razpis kandidata je na sestanku dne 14.5.2009 obravnavala tudi Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Občinskemu svetu Občine Kanal ob Soči je 
predlagala, da poda pozitivno mnenje k imenovanju kandidata za ravnatelja pod pogojem, da 
si uredi bivališče na območju ene od občin soustanoviteljic tega zavoda s čimer bi se izognili 
nepotrebnim stroškom prevoza na delo. 
 

5. Premoženjsko pravne zadeve. 
Občina Kanal ob Soči proda nepremičnino parc. št. 171/1  – stavbišče v izmeri 63 m2  k.o. 
Anhovo (stanovanjska stavba Gorenje Polje 11 s pripadajočim funkcionalnim dvoriščem). 
Nepremičnino se proda  na osnovi metode javnega zbiranja ponudb. 
Vrednost nepremičnine iz prve točke tega sklepa bo določena na osnovi cenitve sodno 
zapriseženega cenilca in izvedenca gradbene stroke. 
Vsi stroški vezani s sklenitvijo pravnega posla bremenijo kupca nepremičnine. 
Ta sklep velja takoj. 
 



6. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
Poveča se proračunska postavka Druge promocijske aktivnosti za znesek 15.000 EUR za 
sofinanciranje prireditve Skoki z velikih višin, za kar se z organizatorjem Fedemar sklene 
ustrezno pogodbo. 
Sklep velja takoj in se upošteva pri pripravi rebalansa proračuna občine za leto 2009. 
 
 
 
        Podžupanja 
        Milica Zimic 


